

March 26, 2023

26 مارس 2023

Sub: List of Nominations

الموضوع: قائمة الترشيحات

Please find below the list of nominees to National Finance Board of Directors for a new term of office.

نرفق لكم ادناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل للفترة العضوية الجديدة.

Mr. Taya Jandal Ali, a diploma graduate of the Faculty of Extra Mural Studies, Cambridge University, has been the Chairman of the Board of National Finance since 1992 and is the Chairman of the Nomination, Remuneration and Executive Committee.

الفاضل/ طابع جندل علي ، خرّيج دبلوم الدّراسات العُليا بكلّية الدّراسات العليا بجامعة كامبريدج، يشغل منصب رئيس مجلس إدارة الشركة الوطنيه للتمويل منذ عام 1992، و يرأس لجنة الترشيحات والمكافآت، واللّجنة التنفيذيّة.

Prior to this, Mr. Taya Jandal served the Government as the Under Secretary to the Advisor of His Majesty The Sultan for Economic Planning Affairs.

شغل الفاضل/ طايع جندل سابقا منصب وكيل مكتب مستشار جلالة السلطان قابوس لشؤون التخطيط الاقتصادي.

Mr. Hani Muhammad Al Zubair has been the Deputy Chairman of National Finance since 1997 and member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee. graduate of Richmond University, UK, with Bachelors' Degree in Mathematical Science and Computer Science, he is a Director of The Zubair Corporation LLC, one of the leading private sector groups in the Sultanate of Oman with diverse business interests. He has extensive knowledge and experience in financial, investment and business management areas. Furthermore, he holds the position of Chairman in the Fund for Development of Youth Projects SAOC (Sharakah), Vice-Chairman of the Board of NCAT (National College of Automotive Technology) and Vice-Chairman of the Board of Alizz Islamic Bank SAOC.

الفاضل/هاتي محمد الزبير ، نائب رئيس مجلس الإدارة في الشركة الوطنية للتمويل منذ عام 1997 وهو عضو في لجنة الترشيحات والمكافآت واللجنة التنفيذية. الفاضل/هاني خريج جامعة ريتشموند بالمملكة المتحدة، وحاصل على البكالوريوس في علوم الرياضيّات، وعلوم الكمبيوتر. وهو عضو مجلس إدارة مؤسسة الزبير، التي تمثّل أحد مؤسسات القطاع الخاص الرّائدة في السلطنة، وتمارس أنشطة تجاريّة متنوّعة. ومع خبرته الواسعة، ومعرفته العميقة في القطاع الماليّ والاستثماريّ، وإدارة الأعمال، فإنّ هاني يشغل أيضاً منصب رئيس مجلس إدارة صندوق تنمية مشاريع الشباب (شراكة)، ونائب رئيس مجلس إدارة بنك العز الإسلاميّ السيّارات، ونائب رئيس مجلس إدارة بنك العز الإسلاميّ شعرع.ع.م.

Mr. AbdulAziz Mohammed Al Balushi, has been a Director of National Finance since March 2014, Chairman of the Risk Committee and member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee. He is a Group CEO of Oman International Development and Investment Company SAOG (OMINVEST) since January 2014. With experience of more than 35 years, he has extensive in-depth knowledge of global financial services industry. At OMINVEST, Mr.

الفاضل/ عبد العزيز محمد البلوشي ، عضو في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل منذ مارس 2014، يرأس لجنة الشركة الوطنية للتمويل منذ الترشيحات والمكافآت واللّجنة التنفيذية. يشغل حالياً منصب الرّئيس التنفيذي لمجموعة الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع (أومينفست) منذ يناير 2014، ويُعتبر أحد أبرز الشخصيات في مجال الاستثمار والخدمات المالية العالمية، إذ يتمتّع عبد العزيز بمعرفة واسعة وخبرة تمتد لأكثر من 35 عاماً. استطاع عبد العزيز تحسين وضع الشركة

4



AbdulAziz was the key driver behind the merger of OMINVEST and ONIC Holding, which has created the largest publicly listed investment company in Oman. Before joining OMINVEST, Mr. AbdulAziz was the CEO of Ahlibank SAOG from 2007 to 2013 and was primarily responsible in converting a single product mortgage bank into a full-fledged commercial bank. Mr. AbdulAziz started his career with Oman International Bank and prior to joining Ahlibank, he was Deputy CEO of National Bank of Oman.

Mr. AbdulAziz holds Master of Science Degree in Finance from the University of Strathclyde (UK) and a Fellow Chartered Institute of Bankers (UK). He is Deputy Chairman of Jabreen Capital and Board member of National Life and General Insurance SAOG and Oman Arab Bank SAOG.

Mr. Sanjay Kawatra has been appointed as Director of National Finance in May 2019 and member of the Risk Committee since July 2019.

Sanjay has 25 years of solid experience in providing financial, strategic and growth leadership. He is well connected globally and possesses deep sector knowledge of banking, leasing and insurance.

Sanjay currently serves as Deputy Group Chief Executive Officer of OMINVEST Group and is responsible for managing OMINVEST Group's investments. Earlier, he was a partner in EY MENA. He has extensive experience in matters relating to mergers and acquisitions, restructuring, divestments, performance improvement, IPOs and fund-raising transactions.

Sanjay has served as an advisor to several regulatory committees in Oman. He is an active presenter in business forums and contributes articles to business magazines. He is also a Board member of several listed and regulated companies in GCC. He holds a Bachelor of Commerce and is a Member of the Institute of Chartered Accountants of India.

العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار من خلال تطبيق رؤية متكاملة وصياغة ثقافة تنظيمية وهيلكة وسياسات جديدة، إذ كان سبباً رئيسياً في دمج الشركة العُمانية للتنمية والاستثمار والشركة الوطنية للاستثمار القابضة، والذي أدّى إلى تشكيل أكبر شركة استثمارية مدرجة في عُمان. وقد شغل عبد العزيز قبل ذلك منصب الرئيس التنفيذي للبنك الأهلي من عام 2007 إلى 2013 وكان مسؤولًا بشكل أساسي عن تطوير البنك وتحويله من بنك رهن عقاري إلى بنك تجاري متكامل. وقد بدأ عبد العزيز مسيرته المهنيّة ببنك عُمان الدّولي قبل التحاقه بالبنك الأهلي، وقبل ذلك كنائب الرئيس التنفيذي للبنك الوطني العُماني.

حصل عبد العزيز على درجة الماجستير في العلوم المالية من جامعة ستراثكلايد في المملكة المتحدة، إضافة لزمالة معهد المصرفيين القانونيين بالمملكة المتحدة. ويشغل عبد العزيز منصب نائب رئيس مجلس إدارة جبرين كابيتال، وعضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام ش.م.ع.ع، وبنك عمان العربي ش.م.ع.ع.

الفاضل/ سانجاي كواترا ، عضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل منذ مايو 2019، و عضو لجنة المخاطر منذ يوليو 2019.

يتمتّع سانجاي كواترا بخبرة تزيد عن 25 عاماً في القيادة ووضع استراتيجيات التشغيل المالي، كما يمتلك معرفة عميقة وإلمام كاف بالقطاع المصرفي والتأجير والتأمين.

ويشغل سانجاي حاليًا منصب نائب الرئيس التنفيذي لمجموعة الشركة العمانيّة العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع (أومينفست). وفي السابق كان شريكًا في شركة أرنست ويونغ الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. كما يتمتّع بخبرة واسعة في المسائل المتعلقة بعمليات الاندماج والاستحواذ وإعادة الهيكلة والتصفية وتحسين الأداء والاكتتابات الأولية ومعاملات جمع الأموال.

عمل سانجاي كمستشار للعديد من اللجان التنظيمية في السلطنة. وهو منسق بارع في منتديات الأعمال و ويشارك بالمقالات في المجلّات المعنية بالأعمال، كما أنه عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات المدرجة والخاضعة للتنظيم في دول مجلس التعاون الخليجي. وهو حاصل على بكالوريوس تجارة وعضو في معهد المحاسبين القانونيين في الهند.





الفاضل محمد حسام الزبير ، عضو في مجلس إدارة الشركة Mr. Muhammad Husam Al Zubair has been appointed as Director of National Finance and member of the Nomination, Remuneration and Executive Committee since June 2020.

الوطنيّة للتمويل ولجنة الترشيحات والمكافآت، واللّجنة التنفيذيّة منذ يونيو 2020.

Muhammad is an investment professional at East Lane Partners, a regional private equity investment manager, since 2020, working on transactions in several sectors such as healthcare & education, industrials and technology.

محمد استثماري محترف في مؤسسة إيست لين بارتنرز ، التي تعمل في إدارة استثمار أت صناديق الأسهم الخاصة منذ 2020 وتركز على استثمارات مجال الرعاية الصحية و التعليم و الصناعات و التكنو لوجيا.

Prior to joining the firm, Muhammad was an Analyst in the Private Equity Team at NBK Capital Partners between 2018 and 2020. He worked on transactions in the Middle East and North Africa region in healthcare, food and beverage and internet businesses.

وقبل ذلك، عمل محمد محلِّلًا ضمن الفريق المعنى بالأسهم الخاصة في شركة إن بي كي كابيتال بارتنرز في الفترة ما بين 2018 و2020. وقام بتعاملات في منطقة الشرق الأوسط، وشمال أفريقيا في مجال الرّعاية الصحية، و الأطعمة، و المشر و بات، و شركات الانتر نت.

Prior to joining NBK Capital Partners in 2018, Muhammad worked as an Analyst at the Abraaj Group in the Middle East Private Equity team based in Dubai, where he focused on the education and healthcare sectors and the Credit team based in London, where he worked on transactions in the oil and gas and telecom sectors.

وقبل الالتحاق به في إن بي كي كابيتال بارتنرز في 2018، عمل محمد أيضاً محلَّلاً في مجموعة أبراج بالشرق الأوسط ضمن فريق الأسهم الخاصّة، ومقرّه دبي، حيث انخرط في أعمال في قطاعي التعليم، والرّعاية الصّحية، فضلًا عن ا عمله ضمن فريق ائتمان مقرّه لندن، إذ عمل في تعاملات بقطاع النفط، والغاز، وقطاع الاتصالات.

Muhammad holds a Bachelor in Business Administration with a concentration Accounting and a minor in Economics from Northeastern University in Boston.

محمد حاصل على بكالوريوس إدارة الأعمال مع التركيز على المحاسبة، ودرجة إضافية في علم الاقتصاد من جامعة نورث إيسترن في بوسطن.

Dr Rashid Ali Ibrahim Al Balushi has been appointed as Director of National Finance and member of the Risk Committee since June 2020.

الدكتور راشد على ابراهيم البلوشي ، عضو في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل ، ولجنة المخاطر منذ يوينو

Dr Rashid has 27 years of solid experience in investment & financial management of strategic projects and development of companies with solid leadership skills.

يمتلك دراشد خبرة كبيرة تمتد نحو 27 عاماً في مجال الاستثمار والإدارة المالية للمشاريع الإستراتيجية، وتطوير الشركات.

Dr Rashid currently serves as the Chairman of Cital Investment LLC, a private equity investment company that was established in 2014. Earlier he Chief Investment Officer in Oman Investment Corporation SAOG and before that he worked in Omantel as Head of Corporate Development. His career started back 1994 after graduating from University of Louisiana with a Bachelor of Science in Civil Engineering at Muscat Municipality as Structure Engineer then

يشغل حالياً رئيس شركة سيتال للاستثمار ش.م.م، شركة استثمارات خاصة تاسست في عام 2014. شغل قبلها منصب الرئيس التنفيذي لشركة إسكان عمان للاستثمار ش.م.ع.م، كما عمل في شركة عمانتل كمدير للتطوير التجاري. بدأ مسيرته المهنيّة في عام 1994 بعد تخرّجه من جامعة لويزيانا ببكالوريوس العلوم في الهندسة المدنيّة مهندسًا إنشائيًا في بلدية مسقط، وترقّى من بعدها مديرًا للمشاريع والصيانة.





moved up to Director of Projects & Maintenance.

Dr Rashid served in Board of several government and private bodies.

كما خدم در اشد في عدد من المجالس الحكومية والخاصة.

Dr Rashid holds BSc. Civil Engineering, he holds MSc. Construction Management & PhD in strategic Projects Management from UK. He is a certified Project Management Professional. In addition, he attended many senior leadership programs at London Business School & INSEAD.

وبالإضافة لبكالوريوس الهندسة المدنية، حصل أيضاً على الماجستير في إدارة الإنشاءات، ودكتوراة في إدارة المشاريع الإستراتيجية من المملكة المتحدة، وهو محترف معتمد في إدارة المشاريع. بالإضافة إلى ذلك ، حضر العديد من برامج القيادة العليا في مدرسة لندن للأعمال.

Mr. Subrata Kumar Mitra has been appointed as Director of National Finance since August 2020 and Chairman of the Audit Committee.

الفاضل/ سوبراتا كومار ميترا ، تعين عضواً في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل في اغسطس 2020 ويرأس حاليا لجنة التدقيق.

Mr. Mitra has over 24 years of investment experience across asset classes and structures that include alternative investments (private equity (PE) and credits, venture capital, impact funds, hedge-funds, fund of funds. He has substantial experience in traded securities (stocks, bonds, commodities, derivatives, ETFs, and mutual funds). His PE transaction experience spans several Middle Eastern and Asian countries in a broad range of industries.

يمتلك ميترا خبرة تتجاوز 25 عاماً في مجال الاستثمار على نطاق كافة فئات الأصول الاستثمارية وتشمل الاستثمارات البديلة: كالأسهم الخاصة، والاعتمادات الخاصة، ورأس المال المخاطر، والصناديق المؤثّرة، وصناديق التحوّط، وصناديق الاستثمار. وبالإضافة إلى ذلك، يمتلك ميترا خبرة واسعة في تداول الأوراق المالية: كالأسهم، والسندات، والمشتقات المالية (السندات بمعدّلات فائدة متصاعدة)، وصناديق المؤشّرات المتداولة (ETFs)، ولحناديق المشتركة. ولديه خبرة في تعاملات الأسهم الخاصة في مجموعة واسعة من الصناعات في العديد من بلدان الشرق الأوسط، والبلدان الأسيويّة.

Mr. Mitra has long experience of working at major multi-lateral and multinational organizations that include the IFC, World Bank, Royal Dutch/Shell, Global Investment House-Kuwait. Closed/managed direct investment of over US\$1 billion; and managed a private equity fund of US\$500 million (NAV) listed on the Main Market of London Stock Exchange. He is experienced in establishing/management of PE funds and in developing strategic asset allocation for multi asset portfolios.

وعمل ميترا في شركات كُبرى متعددة المساهمين ومتعددة المسايات، من ضمنها: مؤسسة التمويل الدولية (IFC)، والبنك الدولي (WB)، ورويال دتش/شل، وبيت الاستثمار العالمي الكويت. كما تولّى إدارة استثمار مباشر تتجاوز قيمته (1 مليار دولار أمريكي)، وقام بإدارة صندوق أسهم خاصة بقيمة 500 مليون دولار أمريكي (صافي قيمة الأصول) طرح في السوق الرئيسي بسوق الأوراق المالية لندن (تولّى إطلاق وطرح الصندوق في عام 2008). كما لديه خبرة في تأسيس وإدارة صناديق الأسهم الخاصة، والتخصيص الإستراتيجي للأصول للحافظات متعددة

His sector expertise includes: life science, photovoltaics, IT, hospitality, cement, automobile, steel, paper, packaging, fiberglass, and education; in the financial services sector: conventional and Islamic banks, insurance, leasing, housing finance, consumer finance, trade finance, development finance and impact investing.

كما تشمل خبرات ميترا قطاعي الصناعات التحويلية، والخدمات: علوم الحياة، والظاهرة الكهروضوئية، وتقنية المعلومات، والضيافة، والأسمنت، والسيّارات، والفولاذ، والورق، والتعبئة، والألياف الزجاجيّة، والتعليم. وفي قطاع الخدمات الماليّة: المصارف التجاريّة والإسلامية، والتأمين، والتأجير، والتمويل الإسكانيّ، والتمويل الاستهلاكيّ، والتمويل التجاريّ، والتمويل المؤتّر.





Mr. Mitra held several senior management positions and board membership of listed and unlisted companies in financial (includes an Islamic bank of Malaysia promoted by Qatar Islamic Bank) and manufacturing sectors of several countries. Mr. Mitra has a Master of Science in Risk Management from the NYU Stern School of Business, New York University, USA; an MBA in Finance from the Institute of Business Administration (IBA), Dhaka University; and a Masters in Accounting (with Honors) from Dhaka University.

Dr. Dhafir Awadh Badar Al Shanfari has been appointed as Director of National Finance and member of the Audit Committee since December 2020.

Dr. Dhafir Al-Shanfari is the Group Chief Operations Officer of National Life and General Insurance Company SAOG. He is the former Chief Executive Officer of the Public Authority for Privatisation and Partnership (PAPP) that was established in July 2019 to oversee and manage the Privatisation Programme, the Public-Private Partnership (PPP) Programme, and the Tawazun Programme known globally as "Offset". He was also the Acting Chief Executive Officer of the Competition Protection and Monopoly Prevention Centre.

Dr. Al Shanfari completed his PhD at the Deakin University, Australia in 2011 and holds an MBA from Duquesne University U.S.A. Prior to his appointment as CEO of the Public Authority for Privatisation and Partnership (PAPP), Dr. Al Shanfari was the CEO of Omani Authority for Partnership for Development (OAPFD). Prior to that, he was Head of the Management Department at the College of Economics and Political Science, Sultan Qaboos University and is the first Omani academic to specialize in entrepreneurship policy. He was also the Co-Director of the Academic Innovation Assistance (AIAP), a joint TRC-SQU programme aimed at fostering innovation at higher education institutions in Oman.

Dr. Al Shanfari also chairs and is a member of various Boards & Committees in the Sultanate

وتقلّد مناصب إداريّة رفيعة، وعضويّة مجالس إدارة الشركات المدرجة، وغير المدرجة في المجال الماليّ (من ضمنها البنك الإسلاميّ الماليزي بترويج من مصرف قطر الإسلاميّ)، وقطاعات الصناعات التحويليّة في العديد من البلدان. وهو حاصل على ماجستير العلوم في إدارة المخاطر من مدرسة ستيرن للعلوم الإداريّة بجامعة نيويورك، الولايات المتحدة الأمريكيّة؛ وماجستير إدارة الأعمال في العلوم الماليّة من معهد العلوم الإداريّة (AII) بجامعة دكا، بنغلاديش، وماجستير المحاسبة (مع مرتبة الشرف) من جامعة دكا، بنغلاديش.

د. طافر عوض بدر الشنفري: عضوا في مجلس إدارة الشركة الوطنيّة للتمويل وعضواً في لجنة التدقيق منذ ديسمبر 2020.

يشغل د.ظافر منصب رئيس العمليات في الشركة الوطنية للتأمين على الحياة والعام ش م ع ع. كما شغل منصب الرئيس التنفيذي للهيئة العامّة للتخصيص والشراكة (PAPP) التي تأسّست في يوليو 2019 للإشراف على البرامج وإدارتها مثل: برنامج التخصيص، وبرنامج الشراكة بين القطاع العام والقطاع الخاص (PPP)، وبرنامج توازن المعروف عالميًّا بـ "المقاصة"، كما شغل منصب الرئيس التنفيذيّ بالإنابة لمركز حماية المنافسة ومنع الاحتكار.

أكمل د. الشنفري درجة الدكتوراة في جامعة ديكن باستراليا في عام 2011، وحصل على الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة دوكين، الولايات المتحدة الأمريكية. وقبل تعيينه رئيسًا تنفيذيًّا للهيئة العامة للتخصيص، والشراكة، تقلد د. الشنفري منصب الرئيس التنفيذيّ للهيئة العمائية للشراكة من أجل التنمية (OAPFD). وقبل ذلك، شغل منصب رئيس قسم الإدارة بكلية الاقتصاد والعلوم السياسيّة بجامعة السلطان قابوس، وهو أول أكاديميّ عُمانيّ يتخصيص في سياسة ريادة الأعمال. كما شغل منصب المدير المشارك لبرنامج مساعدة الابتكار الأكاديميّ (AIAP) وهو برنامج مشترك بين مجلس البحث العلميّ (TRC) وجامعة السلطان قابوس ويستهدف البرنامج تشجيع الابتكار في مؤسسات التعليم العالي بالسلطنة.

كما تولّى د. الشنفري رئاسة وعضوية مجلس إدارة العديد من الشركات واللّجان في السلطنة، من ضمنها: نائب رئيس





such as Deputy Chairman of the Oman Aviation Academy Board, former Deputy Chairman of the Competition Protection and Monopoly Prevention Centre, former Board Member at Institute of Public Administration. He also chaired Committees such as Chairman of the Executive Committee of the Oman Aviation Academy, Chairman of the Advisory Committee of the Small & Medium Enterprises Development Fund (SMEF), Currently Chairman of the Steering Committee of the Advanced Cyber Security Academy (ACA); He also published a number of scientific researches and participated in many conferences as a speaker.

مجلس إدارة أكاديميّة عُمان للطيران، ونائب رئيس مجلس إدارة مركز حماية المنافسة، ومنع الاحتكار، وعضو مجلس إدارة معهد الإدارة العامّة. كما ترأس مجموعة من اللّجان، هي: اللّجنة التنفيذيّة لأكاديميّة عُمان للطيران، ورئيس اللّجنة الاستشاريّة لصندوق تنمية المؤسّسات الصغيرة والمتوسطة (SMEF)، ورئيس اللّجنة التسييريّة لأكاديميّة الأمن الإلكترونيّ المتقدّم (ACA). كما نشر عددًا من البحوث العلميّة، وشارك بصفة متحدّث في العديد من المؤتمرات.

Mr. Anand Budhia has been the Director of National Finance since October 2021 and is also a member of the Audit Committee.

الفاضل/ أنناد بوديا: تعين عضواً في مجلس إدارة الشركة الوطنية للتمويل في نوفمبر 2021 وعضو في لجنة التدقيق.

Mr. Anand Budhia is a Chartered Accountant, Company Secretary, Cost & Management Accountant, Chartered Financial Analyst having over 28 years (including 14 years in Oman) of experience in the field of corporate finance & investment, insurance, business and strategic management, working capital management, budgeting, MIS, cost control, commercial matters, corporate laws in manufacturing and other sectors.

الفاضل أنناد ، محاسب قانوني ، وسكرتير الشركة ، ومحاسب إدارة التكاليف ، ومحلل مالي معتمد لديه أكثر من 28 عامًا (بما في ذلك 14 عامًا في عمان) من الخبرة في مجال تمويل الشركات والاستثمار ، والتأمين ، والأعمال التجارية والإدارة الاستراتيجية ، والعمل في إدارة رأس المال ، وإعداد الميزانية ، ونظم المعلومات الإدارية ، ومراقبة التكاليف ، والمسائل التجارية ، وقوانين الشركات في التصنيع والقطاعات الأخرى.

He is a Member of Board, NREC and Audit Committee on SAOG and SAOC Companies.

وهو عضو مجلس إدارة ولجان تدقيق ولجان تنفيذية في عدد من الشركات المساهمة العامة والخاصة.

Ms. Fatma Abdullah Al Fazari is currently a Senior Investment Analyst – Local & GCC Equity – In the Public Authority of Social Insurance (Investment Department) with over 15 years of experience in Investment Decision Making, Investment Budgeting & Portfolio Manager Selection. Fatma represents PASI on the Board of Directors at the First Mazoon Fund since 2020. Fatma holds MBA Degree from Sultan Qaboos University and BSc. In Finance from the same University.

الفاضلة/ فاطمة عبد الله الفزاريه ، تشغل حاليًا منصب محلل استثمار أول - الأسهم المحلية والخليجية - في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية (إدارة الاستثمار) و لديها أكثر من 15 عامًا من الخبرة في اتخاذ قرارات الاستثمار وميزنة الاستثمار واختيار مدير المحفظة. تمثل فاطمة الهيئة العامة للتعليم الماليزي في مجلس الإدارة في صندوق مزون الأول منذ عام 2020. فاطمة حاصلة على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة السلطان قابوس وبكالوريوس في المالية من نفس الجامعة.

Best Regards,

Tariq Sulaiman Al Farsi Chief Executive Officer

Ref: NFC/GEN/44/2023



وتفضلوا بقبول فائق الإحترام

طارق سليمان الفارسي الرئيس التنفيذي